

A woman with short blonde hair, wearing a long, shimmering, sequined dress, stands on a stage in a nightclub. She is holding a microphone to her mouth, appearing to be singing or speaking. The stage is lit with bright, warm lights, and the background is filled with the ambient lighting of the club, including purple and blue hues. The text 'THE IRIS BAND' is overlaid in large, white, stylized letters on the right side of the image.

THE

IRIS

BAND





The IRIS is a band consisting of ambitious, talented and professional musicians, performing popular songs in different styles. We can play music in styles-pop, rock, jazz, soul, country. The band consists of a white blonde singer - accordion, Keyboard, guitar, drums. During 3 years of its activity the team has successfully established itself and left a lot of positive feedback. Great music show of THE IRIS, an amazing manner of performance, as well as excellent work with the public appreciated by many viewers. Our beautiful singer sings in English, Chinese, French, German, Portuguese, German and Russian. Do not lose the opportunity to book our Band and get a lot of positive emotions and enjoy the performance of Band THE IRIS



<THE IRIS>是一支雄心壮志，才华横溢，又专业的乐队，会表演不同风格的流行歌曲。<THE IRIS>还可以演奏不同的音乐风格——流行音乐，摇滚乐，爵士乐，灵魂乐，乡村音乐。乐队由4人组成，包括金发碧眼的主唱兼手风琴手，键盘手，吉他手，鼓手。在其活动的3年中，该乐队已成功打开名声并收到很多好评。<THE IRIS>的精彩音乐表演，令人惊叹的表演方式，以及出色的调动气氛工作，都得到了观众的高度评价。<THE IRIS>迷人的主唱还会唱很多国语的歌曲，英文歌，中文歌，法文歌，德文歌，葡萄牙文歌，德文歌和俄文歌，全都不在话下。不要错过预定乐队的机会。一场视听盛宴等着你。



2 people / 2个人



Solo



3 people / 3个人



4 people / 4个人



5 people / 5个人





Singer / Accordion

Iryna is a beautiful blonde singer with a powerful and amazing voice. Can sing different styles music - pop, jazz, rock, soul and disco.

She is also a musician and accordion player. She was born in a musical family and began to study at a music school from the age of 4.

Iryna has a higher musical education. 2006 to 2010 - Music college Glinka (Dnipro, Ukraine) 2010 to 2015 - Gliera Institute of Music (Kiev, Ukraine) She was a teacher in music school. The participant of folklore Project "Folkner" Winner of many international contests in Europe. Iryna Participant of TV show "VOICE" in Ukraine.



歌手 / 手风琴

Iryna是一位拥有美丽的金发与无比动听的声音的女歌手，可以轻松驾驭各种类型的音乐，如流行乐、爵士乐、摇滚乐、灵魂乐和的士高音乐。Iryna出生于音乐世家，从4岁开始学习音乐，同时，她也是一位优秀的手风琴演奏家。

教育背景：2006 – 2010 Glinka 音乐学院（乌克兰迪尼普）

2010 – 2015 Gliera 音乐学院（乌克兰基辅）

从业经历：曾任职于音乐学校老师民俗音乐项目“Folkner”的参与者多次参与各类欧洲的国际比赛，并多次获得优胜乌克兰电视节目“VOICE”的参赛选手

Electro guitar/
acoustic guitar

Frankie – is professional guitar player, songwriter, producer, mix engineer, sound engineer. Has big experience of performing with famous European and Chinese musicians and singers. His sound will fill you with passion and powerful energy.



电音吉他/
民谣吉他

吉他手除了拥有多年的弹奏经验以外,同时在作词作曲以及音乐制作、调试方面也均已达到炉火纯青的地步。已和众多欧洲及中国音乐人进行联手演奏经验。

Keyboard/ Piano

Dima is great keyboard and piano player.

He has a higher musical education. 2004 to 2008-Music College (Donetsk, Ukraine)

2007 to 2013-Prokofiev State Music Academy (Donetsk, Ukraine)

Dima 3 years worked music teacher in music school. Can play any styles of music-classical music, pop, jazz, rock, blues. He is a very famous musician in Guangzhou. Worked with such bands-"The Touch", "The Others", "Fanks", "New Jazz Band".



键盘/ 钢琴

Dima是一位非常优秀的键盘手和钢琴家

教育背景：2004 – 2008 音乐学院（乌克兰顿涅茨克）
2007 – 2013 普罗科菲耶夫国立音乐学院（乌克兰顿涅茨克）

从业经历：Dima曾在音乐学校任职三年，可以驾驭各类音乐，如古典、流行、爵士、摇滚和蓝调。钢琴演奏家。

Electro drums/ acoustic drums

Alex is a very good drummer. Came from Odessa, Ukraine. Alex had different experience such as working with original music and authors, playing at jazz festivals, working in bars, night clubs and hotels. He able to use acoustic drums, electronic drums and percussion as well.



电子鼓/ 爵士鼓

Alex是一名优秀的鼓手，来自乌克兰敖德萨，从业经历非常丰富，可以驾驭各类音乐类型以及原创音乐，经验丰富的他，在各类爵士乐音乐节，酒吧，音乐餐吧，慢摇吧，酒店，商业演出等活动中参演，爵士鼓、电子鼓是他的特长，也会使用多种打击类乐器。







the IRIS band



Songs list/ 歌单

English songs

1. Maroon 5 – Sugar
2. Duft punk - Get lucky
3. Pussycat – Sway
4. Sade - Smooth operator
5. Bruno Mars – Treasure
6. Bon Jovi - It's my life
7. Pharrell Williams – Happy
8. Steve Wonder - Isn't she lovely
9. Venus 1
10. Adele - Someone like you
11. Tina Turner - Simply the best
12. Rihanna - We found love
13. Ellie Goulding - love me like you do
14. Adele – Skyfall
15. Can't take my eyes of you
16. Duffy- Mercy
17. Jessie J - Price Tag
18. Modjo – Lady
19. Rihanna - Diamonds
20. Selena Gomez - Love you like a love song
21. Celine Dion - My heart will go on
22. Adele - Rolling in the deep
23. DNCE - Cake by the ocean
24. Doobie brothers - Long train
25. Elton John - Sorry seems to be the hardest words
26. Boney M – Sunny
27. Sting - Every breath you take
28. Norah Jones - Don't know why
29. James Brown - I feel good
30. John Legend - All of me
31. Joanna Wang- I love you
32. Roberta Flack - Killing me softly
33. Katy Perry - Roar
34. Bruno Mars - Locked out of Heaven
35. Diana Krall - The look of love
36. The shadow of your smile
37. Rihanna - Where have you been
38. Clean Bandit - Rather be
39. Shakira – Objection
40. Fly me to the moon



41. Maroon 5 – This love
42. Bruno Mars - Uptown funk
43. Shakira - Waka ,waka
44. Adele - All I ask
45. Sia - cheap thrills
46. Ed Sheehan- Shape of you
47. Sam Smith- I am not only one
48. Alicia Keys - If I ain't got you
49. Justin Timberlake-September
50. Bruno Mars- Runaway baby
51. Bene King - Stand by me
52. Dua Lipa- New rules
53. Sia - The Greatest
54. Carla Bruni- Moon river
55. Olivia Ong - L-O-V-E
56. Beyoncé - Crazy in Love
57. Lady Gaga/Beyoncé- Telephone
58. Whitney Houston - Saving all my life for you
59. Jamiroquai - Virtual insanity
60. Camila Cabelo -Havana
61. Amy Winehouse – Valerie

Chinese songs

1. 我是不是你最疼爱的人(wo shi bu shi ni)
2. 曲婉婷 – 我的歌声里 (Wo de gen shanli)
3. G.E.M. (Beyond) - 喜欢你

Portugal song

1. Michel Telo - Nosa,nosa

German songs

1. O du Lieber Augustin
2. Beer barrel polka
3. Bier her ,bier her

French songs

1. Lara Fabian - Je t'aime
2. In-Grid - Tu es foutu
3. Patricia Caas - Un homme et une femme

Russian songs

1. Katusha
2. 2. Moscow's night





